
RESUM REUNIÓ TAULA DE LA MAURINA

Dia: 28 de novembre de 2022

Assistents:

Jennifer Ramírez Porras, regidor/a del Districte 4, que n’exercirà la Presidència.

Carlos Láraro, representant grup municipal PSC

Carles Masallé, representant grup municipal ERC

Pere Macià, representant AV La Maurina

Natividad Sánchez Lara, representant Associació Daus

Mònica Rodríguez, representat de Diables de La Maurina

Yolanda Gómez, representat de Plataforma x La Maurina

Fernando Cruz,  representat de Plataforma x La Maurina

MªJosé Cascales representant de Comerç Maurina

José Ignacio Jiménez tècnic del Servei de Joventut

MªAngeles Bejarano, Coordinadora del Districte 4, secretària tècnica de la Taula

1.  Els joves al barri de La Maurina

EL José Ignacio Jiménez tècnic del Servei de Joventut, explica tot el que fan des del Servei de

Joventut de l’Ajuntament de Terrassa. 

La informació es pot trobar a la web https://labaumann.cat

Moltes de les entitats presents formen part de les Taules Tècniques de Joventut. Aquestes  taules

són uns espais de treball amb els projectes, entitats i serveis vinculats al treball amb joves que

comparteixen un mateix territori.

S’obre la possibilitat de participar a les Taules tècniques de joventut a totes les entitats.

https://labaumann.cat/


2. Informacions de presidència

GERMANS AMAT

L'Ajuntament de Terrassa ha cedit part de l'antiga Escola Germans Amat a l'Escola d'Educació

Especial Crespinell. D'aquesta manera, el centre resolt els seus problemes d'espai que es venen

reivindicant des de fa anys. Les dependències a cedir, un cop es formalitzi un conveni de cessió i

que se signaria properament, són les corresponents al 

mòdul superior de l'antiga Escola Germans Amat, ubicat a la cantonada dels carrers de Mallorca i

de Calderón de la Barca i amb accés per aquest segon carrer. El centre, que podrà utilitzar també

el pati del recinte, assumirà els costos de les actuacions necessàries per adaptar l'edifici a les

seves necessitats, un cop tramitada administrativament la cessió. 

Amb aquesta cessió es facilita el trasllat d'aquesta escola i dona viabilitat al seu projecte educatiu. 

Crespinell és una escola d'educació especial c amb més de 40 anys de trajectòria i gestionada per

una cooperativa de persones sòcies treballadores, declarada entitat d'iniciativa social i sense ànim

de lucre. Actualment acull més de 60 alumnes en un edifici de lloguer ubicat al carrer del Pantà,

que no reuneix les condicions òptimes per al correcte funcionament del centre.

L'antiga Escola Germans Amat va deixar de funcionar com a centre d'educació infantil i primària a

mitjans  de  la  passada  dècada,  després  va  acollir  provisionalment  l'Institut  Les  Aimerigues  i

finalment el  Departament  d'Educació el  va traspassar  a l'Ajuntament de Terrassa.  Actualment,

l'equipament acull el Centre de Formació de Persones Adultes Ramon Llull, la Fundació Main i la

Coordinadora d'Entitats de Cultura Andalusa.

TREBALL ALS BARRIS

L’Ajuntament de Terrassa ha presentat el nou pla d’execució del programa «Treball als Barris»

amb l’objectiu principal de millorar la inserció laboral de persones en risc d’exclusió als barris de

La Maurina,  Torre-sana,  Vilardell,  Montserrat  i  Ca n’Anglada i,  alhora,  contribuir  al  dinamisme

socioeconòmic de dites zones i a l’equilibri territorial. 



Aquest programa s’impulsa pel Servei d’Ocupació de Catalunya i s’executa des de Foment de

Terrassa. 

Amb el programa «Treball als Barris» es vol promoure també la convivència veïnal a través de la

millora de l’ocupabilitat de les persones usuàries, facilitant recursos per a l’accés al mercat de

treball  i  posant  en contacte les persones demandants d’ocupació amb aquelles empreses del

territori  amb  necessitats  de  contractació,  enfortint  la  col·laboració  amb  el  teixit  empresarial  i

reforçant les sinergies amb les entitats i  agents del territori.  En concret,  enguany el programa

preveu la contractació de 51 persones i que els dispositius d’inserció sociolaboral atenguin a unes

300 persones. 

CONTINUÏTAT DE LA TAULA DE LA MAURINA

Alguna de les entitats heu qüestionat la continuïtat de la Taula, i és per això que es voldria exposar

i conèixer la valoració de tots vosaltres.

Algunes entitats manifesten que és un espai informatiu i per això ja estan al CMD4, troben a faltar

temes a tractar tot i que elles mateixes no saben quins temes proposar. 

Les entitats acorden que mirarien de fer propostes per les properes convocatòries de la Taula.


